

Title (en)

EXPLOSIVE BODY WITH MATERIAL AND A CASING

Title (de)

WIRKKÖRPER MIT EINER WIRKMASSE UND EINER UMHÜLLUNG

Title (fr)

CORPS ACTIF DOTÉ D'UNE MASSE ACTIVE ET D'UNE ENVELOPPE

Publication

EP 2988090 A1 20160224 (DE)

Application

EP 15002328 A 20150804

Priority

DE 102014012657 A 20140822

Abstract (en)

[origin: AU2015215945A1] The invention relates to an active body, comprising an active material (1) for the pyrotechnic production of smoke or for providing a pyrotechnic decoy target and a sheath (2) for containing the active material (1) as well as optionally an ignition means, wherein there is at least one gap (3) between the active material (1) and the sheath (2), wherein the nature of the gap (3) is such that it extends over at least 75% of an entire surface of the active material (1) and a flame can propagate through the entire gap (3) between the active material (1) and the sheath (2), wherein the nature of the sheath (2) is such that it only breaks open under a pressure building up in the sheath (2) as a result of a reaction of the active material (1) and - if present - of the ignition means after the flame has propagated through the entire gap (3). Fig. 1 +2 1 >-3 Fig. 1

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Wirkkörper, umfassend eine Wirkmasse (1) zur pyrotechnischen Erzeugung eines Nebels oder zur Bereitstellung eines pyrotechnischen Scheinziels und eine Umhüllung (2) zum Einschluss der Wirkmasse (1) sowie optional einen Anfeuerungssatz, wobei zwischen der Wirkmasse (1) und der Umhüllung (2) mindestens ein Spalt (3) vorhanden ist, wobei der Spalt (3) so beschaffen ist, dass er sich über mindestens 75 % einer gesamten Oberfläche der Wirkmasse (1) erstreckt und sich eine Flamme durch den gesamten Spalt (3) hindurch zwischen der Wirkmasse (1) und der Umhüllung (2) ausbreiten kann, wobei die Umhüllung (2) so beschaffen ist, dass sie erst nachdem sich die Flamme durch den gesamten Spalt (3) ausgebreitet hat unter einem sich in der Umhüllung (2) durch eine Reaktion der Wirkmasse (1) und - sofern vorhanden - des Anfeuerungssatzes aufbauenden Druck aufrichtet.

IPC 8 full level

F42B 5/15 (2006.01)

CPC (source: EP)

F42B 5/15 (2013.01)

Citation (applicant)

- GB 2300035 A 19961023 - LACROIX SOC E [FR]
- WO 0248641 A1 20020620 - SECR DEFENCE [GB], et al
- DE 102009030871 B4 20130529 - RHEINMETALL WAFFE MUNITION [DE]
- DE 102004047231 B4 20080821 - RHEINMETALL WAFFE MUNITION [DE], et al

Citation (search report)

- [XYI] US 3120184 A 19640204 - HERBERT ELLERN
- [XY] US 5499582 A 19960319 - SCHIESSL ALOIS [DE], et al
- [Y] US 2479828 A 19490823 - GECKLER RICHARD D
- [YD] GB 2300035 A 19961023 - LACROIX SOC E [FR]
- [YD] DE 102009030871 B4 20130529 - RHEINMETALL WAFFE MUNITION [DE]
- [X] US 2402968 A 19460702 - MACMILLAN DOUGLAS M, et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2988090 A1 20160224; EP 2988090 B1 20180307; AU 2015215945 A1 20160310; AU 2015215945 B2 20190530;
DE 102014012657 A1 20160225; DE 102014012657 B4 20191219; ES 2666395 T3 20180504; IL 239591 B 20190926;
ZA 201506017 B 20221026

DOCDB simple family (application)

EP 15002328 A 20150804; AU 2015215945 A 20150821; DE 102014012657 A 20140822; ES 15002328 T 20150804; IL 23959115 A 20150623;
ZA 201506017 A 20150820